
 
 

 
 

Referat af bestyrelsesmøde:  d. 23. august kl. 16.00 

Deltagere: 

Punkt  Beskrivelse Beslutning 

   
1 Godkendelse af referat fra seneste 

møde (20.06.2023) 
Godkendt 

2 Formanden / Næstformanden 
orienterer 

a) BoB holder ferie fra d. 1. sep. 
Til d. 14. sept. 

Skydebrødrene holder deres vanlige sommer 
arrangement 4. september på MR`s udearealer.  
 

a) God ferie  
 

3 Aktuelle emner 
a) Adgangskontrol/ny dørlås. 
b) Lyddæmpning af 

samlingsrum. Der vedlægges 
forslag fra Silvan, som efter 
undersøgelse anses at være 
det billigste. Den samlede 
anskaffelsespris vil være ca. 
12.500,-. 

c) Kanindåb, rollefordeling. 

a) Kortlæseren til hoveddøren, der er forældet, 
bør skiftes.Flere og flere har besvær med at 
komme ind. 

              Bo har undersøgt forskellige muligheder.  
              De fleste er meget kostbare, da alt mekanisk 
skal udskiftes og kodes.  
               Det vedtages at anskaffe en elektronisk 
dørlås med kode.  

b) Lyddæmpningspaneler til samlingsrummet 
anskaffes og sættes op. 
Udsmykningsudvalget orienteres og tager 
stilling til de farvemuligheder systemet har. 

c) Bestyrelsens medlemmer fordeler rollerne i 
lighed med tidligere år. 
Kanindåben: Ove, Lone og Torben. 

 

 
 

Økonomi 
Niels Pedersen orienterer. 

Niels redegør for aktuel status. Stort stabilitet i 
økonomien.  
Bo foreslår at kommunale tilskud bliver fleksible for 
el, vand, varme, mens lokale- og hus-tilskud 
fastlægges stationært. 

5 Rokreds Sydhavsøerne En del af Rokredsens arrangementer er blevet aflyst 
p.g.a. uegnede vejrforhold. 
Hvis man selv skal medbringe både må MR, melde 
pas. 
 

6 Ansvarsområder 

 Tur og motion, Bjarne Bue 
 

Vi har været uheldige med dårligt vejr og har måttet 
aflyse og udskyde arrangementer. 

Instruktion, Bo Balschmidt 
 

 

Kaproning, Bo Balschmidt  



 
 

 
 

 

Ungdom, Bo Balschmidt 
 

 

Broer og udenomsarealer Bjarne 
Hallstrøm 

Bo kontakter Kommunen med forslag om 
beplantning i stil med byens rundkørsler og rabatter 
på det bare jordstykke op til Campingpladsen.  

Husudvalg, Bjarne Raby 
 

Der er desværre begyndt komme sort skimmel i det 
nyrenoverede baderum.  
Ud over ugentlige grundige rengøring, vil der blive 
forsøgt med ekstra ventilation. 
I forbindelse med Roklubbens 2 årlige 
hovedrengøringer, forår og efterår, vil der blive 
ekstra fokus på bade- og omklædningsrum. 
 

Træningsrum, Bjarne Raby 
 

Bo forespørger Bue om, der kan foretages endnu en 
forankring af den nye rygtrænemaskine. Svaret er, 
selvfølgelig kan der det. 

Hjemmeside og nyhedsbrev, Jane 
Pørtner 
 

Jane har modtaget en skriftlig vejledning til 
oprettelse af nye indlæg med galleri, fra Maria Lund, 
som hun gerne videregiver til interesserede. 
 

Sponsorer John Winther Hansen 
 

 

7 Næste møde, forslag : 4. okt. 2023, kl. 
16.00 

Torsdag d. 12.oktober kl.16.00 

8 Eventuelt  John tager indmeldelse til d. 18. september for 
Bjarne Raby. 
I øvrigt bør indmeldelses proceduren tænkes om.  
MR. takker nej til tilbud om 2-åres inriggere fra 
Bandholm. 
Jane henvender sig til Niels Iversen om prøvebesøg 
af Costalbåde. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


